
Αθήνα, 10/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τoν κ. Υπουργό Eξωτερικών

Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου

Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ : «Περισυλλογή λαθρομεταναστών στα βορειοανατολικά της Λέσβου

από γερμανικό σκάφος του ΝΑΤΟ»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με δημοσίευμα της εφημερίδας «ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ», κατά την 4η Ιουνίου
2020,  το  γερμανικό  σκάφος  «ΒΕRLIN»,  του  ΝΑΤΟ,  το  οποίο  περιπολεί  τα
ελληνοτουρκικά  σύνορα,  προέβη  σε  περισυλλογή  32  λαθρομεταναστών
βορειοανατολικά  της  Λέσβου,  τους  οποίους,  έως  τότε,  το  ελληνικό  Λιμενικό
εμπόδιζε να εισέλθουν στα ελληνικά χωρικά ύδατα. 

Σύμφωνα με  τη  σχετική  ανακοίνωση  του γερμανικού  πολεμικού ναυτικού,  το
σκάφος  «Berlin»  πληροφορήθηκε  ένα  πιθανόν  «επείγον  γεγονός»,
βορειοανατολικά  της  Λέσβου.  Με  τον  τρόπο  αυτό,  το  γερμανικό  σκάφος
εντόπισε τη λέμβο, οι επιβαίνοντες της οποίας, μόλις το αντίκρυσαν, βούτηξαν
στη θάλασσα και περισυλλέχθηκαν από το «Berlin». Στη συνέχεια, το γερμανικό
πλοίο,  αντί  να  επιστρέψει  τους  λαθρομετανάστες  πίσω  στην  Τουρκία,  τους
μετέφερε και τους αποβίβασε στη Λέσβο,  χωρίς  να υπάρξει  καμία αντίδραση
από την κυβέρνηση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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E  ρωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί  : 

1. Πώς  ενημερώθηκε  το  προαναφερθέν  γερμανικό  σκάφος  για  την  άνω

αναφερόμενη λέμβο;

2. Γιατί οι λαθρομετανάστες βούτηξαν στη θάλασσα, μόνον όταν είδαν το εν

λόγω γερμανικό πολεμικό σκάφος να έρχεται προς το μέρος τους;

3. Ζητήθηκε από το εν λόγω γερμανικό σκάφος του ΝΑΤΟ άδεια,  ώστε να

αποβιβαστούν οι λαθρομετανάστες στο λιμάνι της Λέσβου; Αν ναι, ποιος

χορήγησε τη σχετική άδεια;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




